PCLYTECH 宝丽泰

SPC/WPC/PVC 地板生产线 SPC/WPC/PVC Flooring Sheet Extrusion Line







地址: 浙江省杭州市余杭区瓶窑镇凤都村观山路7号

电话: +86-571-88144363 88131681 **E-mail:** sale@polytech.net.cn 邮编:311115 **传**真:+86-571-88131186 网址:www.polytech.net.cn www.plasticroofmachine.com

Add:Guanshan Road No.7,Fendu Machinery Industrial Zone. Post code:311115 Pingyao Town,Yuhang District.Hangzhou, China

Tel:+86-571-88144363 88131681 E-mail: sale@polytech.net.cn

Zip code:311115 Fax:+86-571-88131186 Website:www.polytech.net.cn www.plasticroofmachine.com

企业介绍

COMPANIES TO INTRODUCE

杭州宝丽泰塑胶机械有限公司成立于1997年,依托浙江大学,公司设有自己的研究、开发、制造中心。业务范围包括成套挤出设备,挤出产品的研发,塑料原材料,客户培训等多方面,在上述提及的各个领域,我们将竭尽全力为客户提拱适时周到的服务和全面的技术支持。

Hangzhou polytech plastic machinery co.,ltd was established in 1997. The company has its own research, development and manufacturing center, business includes the development and manufacture of a complete set of extruding equipment. research and development of extruded products plastic raw material supply. Customer training base and other aspects, in all aspects mentioned above, we will do our best to provide customers with timely, courteous services and comprehensive technical support.



公司主要产品有

The main products of the company

PVC、PC、PS、PET、PE、PP片、瓦、板材生产线,WPC、SPC地板生产线,塑料异型材生产线,木塑生产线,各种原材料,新型塑料制品。产品远销欧洲,中东,非洲和中南亚等国家地区。以上产品理念,都是致力于终端客户,为客户朋友们提供交钥匙工程的成套解决方案。我司将在挤出领域和全世界同行友人们一起同行!

PVC、PC、PS、PET、PE、PP sheet, roofing tile、plate production line,W-PC、SPC flooring production line, plastic profile production line,Wood plastic products production line, all kinds of raw materials, plastic products. Production and product are exported to Europe, the Middle East, Africa, middle-south Asia and other countries. All above project idea, is committed to the terminal customers, we provide turn-key project for all customers. We will forward together with worldwide friends, welcome to join us!





公司提供的产品包括

Products provided by the company include.

ûi

SPC 地板生产线 SPC Floor Extrusion Line

ŪZ

WPC 地板生产线 WPC Floor Extrusion Line

Ū3

LVT 地板生产线 LVT Floor Extrusion Line

04

地板UV滚涂设备 UV Coating Machine

*0*5

地板高速裁切生产线 Floor High Speed Slitting Machine Line

ũ6

地板双端铣槽生产线 Floor Double End Slotting Machine Line

www.polytech.net.cn 杭州宝丽泰塑胶机械有限公司

POLYTECH 宝丽泰

UV漆面层 UV Coating Layer

耐磨层

地板结构图 Structure

SPC地板生产线

SPC Floor Extrusion Line

设备简介 Machine Features

节能,高效,稳定

Turnkey project, 24 hours after-sales technical support.







www.polytech.net.cn 杭州宝丽泰塑胶机械有限公司

WPC 地板挤出生产线

WPC Floor Extrusion production Line

产品性能 Product Performance

自动化程度高,人工少

Highly automated, labor saving.

产量高,稳定性好

High output and good stability.

提供厂房布置,设备安装调试,

人员培训等整套解决方案

Provide a complete solution of workshop layout, equipment installation and commissioning, personnel training.



地板结构图 Structure





杭州宝丽泰塑胶机械有限公司 www.polytech.net.cn



SPC/WPC/PVC 地板UV 滚涂设备

UV Coating Machine for SPC/WPC/PVC FLOOR

设备特点 Features



节能、高效、稳定、淋膜效果好 独立控制、操作维修方便、安全系数高 Energy saving, high efficiency, stability, good film coating effect Independent control, convenient operation and maintenance, high safety factor



双翼式全精密单辊涂布机 Unique Full-Precision UV Coater

4M Hot Wind Heating Machine

单辊涂布机

4米热风干燥机



五灯UV干燥机 Five-Lamps UV Curing Machine

三灯UV干燥机

Three-Lamps UV Curing Machine

单辊涂布机

Unique Full-Precision UV Coater

4米加热流平机

4M Hot Wind Heating



粉尘静电除尘机 Electrostatic Precipitator

2米皮带输送机 2M Out Feed Belt Conveyor



www.polytech.net.cn

PCLYTECH 宝丽泰

SPC/WPC/PVC地板高速裁切生产线

SPC/WPC/PVC Floor High-Speed Slitting Line

本产品适用于SPC/WPC/PVC地板的整张大板剖分成所需要尺寸的窄板,采用最新工艺流程,具有效率高、 快速转换多种产品规格,节省人工,节约成本等优点。

This product is applicable to SPC/WPC/PVC flooring, with the latest technology flow, it is featured by the advantages of high efficiency, quick switching, various product specifications, labor saving and cost saving, etc.

可加工尺寸 Process Size

长度Length: 500-2400mm 宽度Width: 600-1350mm 厚度Thickness: 2~20mm





产品特点 Features

效率高,锯切速度达到每分钟40米

High efficiency, saw cutting speed reaches 40

采用V型直线导轨,保证高精度直线锯切

V-shaped linear guides ensure high-precision linear sawing.

锯片间距独立调整, 可快速转换地板规格

Separately adjust the space of saw blade, can quickly switch various floor specifications.

自动化程度高,降低生产成本



POLYTECH 宝丽泰

SPC/WPC/PVC地板双端铣槽线

SPC/WPC/PVC Floor Double End Slotting Line

产品特点 Features

本设备加长机身, 高速设计; 有独立的分隔舱, 可根据客户的需求加装在线涂漆, 热转印等专用设备。对超长地板加工更加稳定,提高加工精度。

These series of machines are designed with extended length, separateisolated cabins and high speed production. Depending on the demands of the customers, the machines could be integrated with the optional functions with lacquering in line or hot transfer print. The manufacturing processespecially for the over-length panels would be more stable and accurate





链块压带示意图

The schema of the chain block and pressure belt









传统开槽线 Traditional slotted line 生产过程中存在加工缺陷 Processing defects in the production process



杭州宝丽泰塑胶机械有限公司 www.polytech.net.cn

PCLYTECH 宝丽泰

SPC/WPC/PVC 新型绿色环保地板

SPC/WPC/PVC New Environmentally Friendly Floor

产品优点 Product Advantages



无任何化学添加,科学检验,每一块材料都本着自然,环保的初衷。无污染环境加工,欧洲CE标准,让污染远离家庭。 No chemical addition, scientific inspection, each piece of material is natural, environmentally friendly initial table. Non-polluting environmental processing, European CE Standards, keeping the family away from pollution.





全身360°防水,材料本身不吸水,不会造成 因地板吸水引起的变形翘曲现象,保证地板经久耐用。 360° waterproof, the material itself does not absorb water, will not cause deformation caused shape warp by floor water absorption, ensuring floor high quality warranty.







地板表面有特殊的耐磨处理层,使用寿命超长,高强度的耐磨

The surface of the floor has a special wear-resistant treatment layer, which has an extremely long service life and high-strength resistance to the life of the floor.





Non-slip

地板表面经过凸处理, 防止滑倒, 即使表面在有水份的情况下 ,其防滑性能也要比其他地板优越。

The surface of the floor is convexly treated to prevent slipping even if the watch.

In the case of moisture, the anti-slip performance is better than other the floor.



良好的隔音性、降低噪音效果、减少缓解室内物体自然坠落给 地板冲击力所产生的噪音。

Good sound insulation, noise reduction, and reduced

The noise that the object naturally falls to the impact of the





可广泛适用在卧室、客厅、厨房及卫生间;写字楼、图书馆、博物馆、商场、餐厅、工厂、学校、医院等地面铺装

It can be widely used in the bedroom, living room, kitchen and toilet; Office buildings, libraries, museums, shopping malls, restaurants, factories, schools, hospitals and other ground pavement

Floor application





地板采用阻燃材料, 离火自熄, 阻燃性能, 防火等级达到国家

性能安全、稳定、质量好。

The floor is made of flame retardant material, self-extinguishing from fire, Flame retardant performance, fire rating reaches the national flame retardant fireproof standard.





